
Zápis z 5. jednání komise životního prostředí ze dne 03.06.2024 

Přítomni: Josef Votava, Jakub Kapitán, Michal Hošek, Tomáš Zděblo, Lukáš Hejduk 

Omluveni: Alice Civínová, Jarmila Rysplerová, Radim Špaček, Jiří Hašek 

Neomluven: 

Tajemník KŽP: Ing. Pavel Flener  

Hosté: Mgr. Zuzana Šrůmová, Ing. Zuzana Richterová  

Zahájení jednání: 18:05 

Konec jednání: 19:45 

 

 

 

 

 

1. Nový člen komise životního prostředí  

● Pan Tomáš Zděblo informoval novým členem KŽP je pan Lukáš Hejduk.  

 

2. Svojsíkovy sady  

● Paní místostarostka Šrůmová informovala členy KŽP o procesu revitalizace Svojsíkových sadů, 

kdy bylo vybráno studio BISTRO.  Studio BISTRO bylo vybráno ve výběrovém řízení. Dále členy 

informovala o stavu revitalizovaných ploch v železné ulici a přípravě výměny neperspektivních dřevin - 

projektu modrozelené infrastruktury Dubečnice od pana Davida Hory Dis. 

 

3. Koncepce rekreačních ploch  

● Koncepci rekreačních ploch představila Ing. Zuzana Richterová. Dle dohody z předchozího 

jednání seznámila komisi se vzorovým zhodnocením 2 vybraných ploch zeleně. Dále představila návrh 

hodnotících kritérií, které by měly být základem evidence rekreační zeleně v systému T-mapy a 

východiska a cíle koncepce rekreačních ploch. Podklady k tomuto tématu dostanou členové komise 

elektronickou formou k vyjádření a k návrhu úprav kritérií. Podněty k zařazení ploch zeleně do 

evidence a zajímavé informace k těmto plochám mohou členové komise zaslat na e-mail: 

richterova@roztoky.cz 

 

4. Rekonstrukce umělého povrchu na DH Zaorálkova 

● KŽP byla informována o rekonstrukci umělého povrchu na DH Zaorálkova. Dle vyjádření většiny 

členů KŽP by bylo vhodné boční oplocení na straně směrem k herním prvkům neinstalovat nebo 

výrazně snížit. 

 

5. Zprůchodnění pěší stezky podél Vltavy v úseku Zdymadlo - ulice Potoky a osvětlení kotevních 

mol. 

 

  Pan Votava se ptal na stav zprůchodnění dříve diskutované stezky podél Vltavy. Pracovníci 

OŽP odpovídají že pokládají stezku spíše za pracovní ideu.  

Tomáš Zděblo upozorňuje, že již na minulém jednání komise se mluvilo o zajištění konkrétních 

opatření na její údržbu a nutnost zajištění přístupu u objektu zdymadla a jednání města s Povodím 

Vltavy v tomto směru. Dále, že stezka již byla v jarních měsících pokosena (dle informací p. Flenera na 

žádost města, pracovníky Povodí) a chybí jen její propojení s asfaltovou komunikací a pravidelná, 



finančně a časově nenáročná, údržba např. mulčováním. 

 

Dále p. Votava navrhoval jednat s Povodím Vltavy a snížení světelnosti, resp. úpravě doby snížení 

osvětlení kotevních mol pod zdymadlem s tím, že se jedná o výrazný a zbytečný zdroj světelného 

smogu. 

Místostarostka Z. Šrůmová přislíbila o tomto s Povodím jednat. 

 

6. kontrola a doplnění SWOT analýzy strategického plánu vztahující se k oblasti životního 

prostředí 

 

Z časových důvodů nebylo přikročeno k doplnění dříve provedené SWOT analýzy. Místostarostka 

požádala o její doplnění do konce června, komise se tedy dohodla, že návrh doplnění rozešle členům T 

Zděblo, návrh bude okomentován, další případná doplnění a úpravy proběhnou elektronicky. 

 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Flener                                         Ověřil: Tomáš Zděblo 


